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Protokoll samrådsmöte ÄFO 5, Jönköpings län 
2024-06-26 

Plats  

Kallade Funktion Representerar Närvarande 

Ulf Magnusson ordförande markägare Ja 

Ingvar Martinsson ledamot markägare Ja 

Jenny Johansson ledamot markägare Nej 

Nils-Gunnar Pettersson sekreterare Jägare Ja 

Carl-Gustav Svensson ledamot Jägare Ja 

Fredrik Elmersson ledamot Jägare 

 

Ja 

Gislaved norra ÄSO 2 representanter  Ja 

Bosebo/ Våthults ÄSO 

Burseryds/ Sandviks ÄSO 

Villstads ÄSO        

Reftele ÄSO 

Värnamo sydvästra ÄSO 

Anderstorps jaktlag 

Danhult mfl byars licensområde 

Kalvia licensområde 

Källeryds licensområde 

Härens storlicensområde 

Hångerbygdens licensområde 

Östra Hult-Mossle 

licensområde 

Torskinge jaktklubb 

 

2 representanter 

 

2 representanter 

2 representanter 

2 representanter 

 

2 representanter 

 

 

2 representanter 

2 representanter 

 

 

 

Ja 

Nej 

Ja 

Ja 

Ja 

Nej 

Ja 

Nej 

Nej 

Ja 

Ja 

Nej 

 

Nej 

1. Mötets öppnande 

a. Ordföranden hälsade deltagarna välkomna. En 

presentationsrunda genomfördes. 

2. Godkännande av dagordning 

a. Dagordningen godkändes. 

3. Uppföljning avskjutning jaktår 2023/ 2024 

a. Avskjutningen av älg under senaste jaktåret har inte nått upp till 

vad som står i våra avskjutningsplaner. Framförallt är det få 

hondjur och kalvar skjutna. Vid genomgång med närvarande 

deltagare så framkom att det medvetet sparats hondjur i vad som 

upplevs som en vikande eller svag älgstam. När det gäller kalvar 

så har jakten på många håll avbrutits eftersom man sett få kalvar. 



   

 

Stora variationer i kalvvikter, alltifrån enstaka stora och fina 

kalvar till små. Det spretar naturligtvis i uppfattning om 

älgstammen lokalt med alltifrån ”gott om älg” till ”svag 

älgstam”. 

4. Spillningsinventering 

a. Årets spillningsinventering inom ÄFO 5 pekar på en liten ökning 

av älgstammen jämfört med fjolåret. 8,2 älgar per tusen hektar att 

jämföra med 7,6 älgar 2023 och 8,9 älgar 2022. Ska nog inte dra 

för stora växlar på det då det finns en viss osäkerhet i materialet. 

5. ÄBIN 

a. Älgbetesinventeringen (Äbin) som genomförs av skogsstyrelsen 

har i år inte omfattat ÄFO 5. Så för vår del inga nya resultat men 

de som finns från föregående år ger bilden av att betesskadorna 

ligger över vad som satts upp som mål. 

6. Jaktåret 2024/ 2025 

a. Jakten hösten 2024 diskuterades, de flesta framhöll att de inte 

planerar några stora ändringar i tilldelning till lagen o heller inga 

förändringar i de egna planerna. 1 Juni 2025 skall vi lämna in en 

ny 3-årsplan och då behövs önskemål från jägarna ganska snart 

efter årsskiftet. 

7. Vargstammens utbredning 

a. Vargstammens utbredning diskuterades. Det finns nu 

etableringar av nya revir i vår närhet och allt oftare så observeras 

det varg i vårt område. Det framfördes att vi bör öka vår älgstam 

för att förbereda den på ett uttag från eventuella nyetableringar 

av vargrevir. 

8. Mötets avslutning 

a. Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna för visat 

intresse. 

Sekreterare/protokollförare 

Nils-Gunnar Pettersson 

 


